

COMMUNITY ASSISTANCE ACT

Pursuant to the provisions of the *Community Assistance Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. Where alternative materials or methods of construction of a project which is eligible for funding by the Territory in whole or in part pursuant to the *Community Assistance Act* is available, the Commissioner shall determine the materials to be used or methods of construction acting on the best information available at the time for the purpose of establishing the cost base for applying applicable cost sharing formulas.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 29th day of August, A.D., 1975.

Commissioner of the Yukon

LOI SUR L'AIDE AUX COMMUNAUTÉS

Conformément aux dispositions de la *Loi sur l'aide aux communautés*, le Commissaire du territoire du Yukon décrète ce qui suit :

1. Si divers matériaux ou méthodes de construction pour des travaux admissibles au financement par le Territoire, en totalité ou en partie, conformément à la *Loi sur l'aide aux communautés*, sont disponibles, le Commissaire décide des matériaux à utiliser ou des méthodes de construction, d'après les meilleurs renseignements disponibles à ce moment-là, pour établir le prix de base pour l'application des formules de frais partagés applicables.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 29 août 1975.

Commissaire du territoire du Yukon